

"Survival": A Spectacular Musical Drama Addressing Ecological Survival

"Survival," an extraordinary musical in three acts and twenty scenes by the renowned Nicolas Luciani, is set to captivate audiences worldwide. This remarkable production brings together an elite team of artists, with Nicolas Luciani as the librettist, author, composer, director, and co-producer. Renowned for his expertise in stage direction and choreography, Mourad Merzouki adds a unique vision to this compelling creation.

"Survival" is a fantastical drama that explores humanity's survival amidst the looming ecological crisis. The diverse and dynamic ensemble includes twelve singers, sixteen dancers, six acrobats, and four stunt performers, all collaborating to create a vibrant tapestry of enchanting songs, rhythmic dances, spectacular acrobatics, and daring stunts. Their synergy and diversity offer a unique spectacle that celebrates human creativity and the union of arts to raise awareness about ecological issues and the preservation of our planet.

More than just a show highlighting the escalating environmental crisis, "Survival" draws inspiration from real events and ideas advocated by numerous international NGOs. It presents survival solutions rooted in ancient wisdom, guided by those who have been caretakers of ecosystems for millennia.

Audiences will be mesmerized by "Survival," an ode to life that harmoniously blends traditional shamanic dances, contemporary dance, and urban dance. The production enchants with stunning visuals of the Amazon rainforest and UNESCO World Heritage sites like the Manú National Park in Peru, the Río Plátano Biosphere Reserve in Honduras, and the Sinharaja Forest Reserve in Sri Lanka. These images, projected on giant screens, create an immersive backdrop that showcases the poetry, power, and diversity of these landscapes. Life-sized holograms of iconic animals, such as jaguars, howler monkeys, macaws, and pink dolphins, will astound spectators with their breathtaking realism.

"Survival" offers a rich and eclectic musical universe with twenty songs and compositions spanning various styles. Audiences will be transported by energetic pop tracks, powerful rock riffs, mesmerizing tribal rhythms, incisive rap lines, and soothing meditative atmospheres. This musical diversity reflects the depth and complexity of the themes explored, providing an immersive and captivating auditory experience.

The innovative staging of "Survival" sets it apart, featuring interactive and immersive technologies. The stage floor, made of pressure-sensitive tiles, triggers visual and sound effects simulating a responsive forest floor. Dynamic trees, crafted from flexible, luminescent materials, sway with the actors' movements, creating an enchanted atmosphere. Biometric costumes worn by shamans, adorned with sound-reactive LEDs, enhance the actors' integration into the ecosystem depicted. A 3D holographic projection of the Giant Tree, accompanied by spatial sound and sophisticated lighting effects, envelops the audience in the sensory world of the Amazon rainforest. This interactive and visually captivating staging illustrates the central theme of symbiosis between humanity and nature.

Don't miss "Survival," a groundbreaking performance that promises to enchant and inspire, reminding us of our profound connection to the natural world and the urgent need to protect it.

Contact:

Nicolas Luciani

Nicolasluciani.prod@gmail.com – 06 49 82 84 67 (Paris/France)

For further information, please visit our website or contact www.vivantlespectacle.com

"Vivant" : Un Spectacle Musical Spectaculaire sur la Survie Écologique

"Vivant," une extraordinaire comédie musicale en trois actes et vingt tableaux signée Nicolas Luciani, s'apprête à captiver les spectateurs du monde entier. Cette production remarquable réunit une équipe artistique de premier plan, avec Nicolas Luciani en tant que librettiste, auteur, compositeur, réalisateur et coproducteur. Reconnu pour son expertise en mise en scène et chorégraphie, Mourad Merzouki apporte une vision unique à cette création captivante.

"Vivant" est un drame fantastique qui explore la survie de l'humanité face à la crise écologique imminente. La troupe diversifiée et dynamique comprend douze chanteurs, seize danseurs, six acrobates et quatre cascadeurs, tous collaborant pour créer une fresque vivante mêlant chants envoûtants, danses rythmées, acrobaties spectaculaires et cascades audacieuses. Leur synergie et leur diversité offrent un spectacle unique célébrant la créativité humaine et l'union des arts pour sensibiliser aux enjeux écologiques et à la préservation de notre planète.

Bien plus qu'un simple spectacle dénonçant l'escalade de la crise environnementale, "Vivant" s'inspire de faits réels et d'idées défendues par plusieurs ONG internationales. Il propose des solutions de survie basées sur le retour aux sagesse ancestrales, sous l'égide de ceux qui, depuis des millénaires, prennent soin des écosystèmes.

Les spectateurs seront émerveillés par "Vivant," une ode à la vie fusionnant harmonieusement les danses chamaniques traditionnelles, la danse contemporaine et la danse urbaine. La production enchante avec des visuels saisissants de la forêt amazonienne et des sites naturels classés par l'UNESCO, tels que le parc national de Manú au Pérou, la réserve de biosphère de Río Plátano au Honduras, et la réserve de la forêt tropicale de Sinharaja au Sri Lanka. Ces images, projetées sur des écrans géants, créent un décor immersif mettant en valeur la poésie, la puissance et la diversité de ces paysages. Des hologrammes grandeur nature d'animaux emblématiques, tels que des jaguars, singes hurleurs, aras et dauphins roses, émerveilleront les spectateurs par leur réalisme époustouflant.

"Vivant" propose un univers musical riche et éclectique avec vingt chansons et compositions aux styles variés. Les spectateurs seront transportés par des morceaux de pop entraînants, des riffs de rock puissants, des rythmes tribaux envoûtants, des lignes de rap incisives et des ambiances méditatives apaisantes. Cette diversité musicale reflète la profondeur et la complexité des thèmes abordés, offrant une expérience auditive immersive et captivante.

La mise en scène innovante de "Vivant" se distingue par l'utilisation de technologies interactives et immersives. Le sol de la scène, composé de dalles tactiles sensibles à la pression, déclenche des effets visuels et sonores simulant un sol de forêt réactif. Des arbres dynamiques, réalisés en matériaux flexibles et luminescents, se balancent avec les mouvements des acteurs, créant une atmosphère enchantée. Les costumes biomimétiques des chamans, ornés de LEDs réagissant aux sons, renforcent l'intégration des acteurs dans l'écosystème représenté. Une projection holographique 3D de l'Arbre Géant, accompagnée de son spatial et d'effets lumineux sophistiqués, enveloppe le public dans l'univers sensoriel de la forêt amazonienne. Cette mise en scène interactive et visuellement captivante illustre la symbiose entre l'humanité et la nature, thème central du spectacle.

Ne manquez pas "Vivant," une performance révolutionnaire qui promet d'enchanter et d'inspirer, rappelant notre connexion profonde avec le monde naturel et l'urgence de le protéger.

Contact:

Nicolas Luciani

Nicolasluciani.prod@gmail.com – 06 49 82 84 67 (Paris/France)

Pour plus d'informations, veuillez visiter notre site web ou contacter www.vivantlespectacle.com

